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Plats:  Nissagården Slänsmåla 

 

1 Mötets öppnande, närvarande 

Ordförande Claire hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

Claire Sjöström 

Lisbet Karlsson 

Marie Algotsson 

Nils-Sjöström 

Christer Olsson 

Nils-Erik Svensson 

Kalle Karlsson 

Staffan Olsson 

Nisse Svensson 

Arvid Edvardsson 

Inez Gustafsdotter 

 

Ej närvarande: 

Anna Svensson 

Per-Ove Olsson 

Hugo Algotsson 

 

§2 Val av justeringsperson 

Christer Olsson valdes att justera protokollet. 

Nils-Erik Svensson valdes som sekreterare. 

 

§3 Föregående protokoll 

Tas i samband med resp. punkt nedan.. 

 

§4 Ringamåladagen 

Skolan 

Inez gick igenom de som skulle deltaga i skolan. Claire skrev in detta direkt i programmet. 

Även RIK ska vara med vid skolan. 

Kyrkan är med som vanligt. Bjuder alla utställare vid skolan på fika. 

Bygdegården 

Arvid gick igen deltagarna. Claire fick lista med dessa. 

Nissagården 

Här serveras våfflor och ett antal hantverkare/utställare kommer. 

Lönnemåla gård kommer. 

Nisse, Åsa, Claire, Elisabeth, Sara B hjälper till. 

Öjamålastugan 

Tyvärr kan Gunvor inte ställa upp i år. Nils kollar med Thomas. 

Öjasjöns FVOF 

 Med som vanligt. 

Letesmåla 

Diana och Johannes är med. Samma program som förra året. 

Härnäs Missionshus 

Är med. Samma pgm som förra året. 
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Simon, Mattias, Ida  

Är med. Samma text som förra året. 

Ire BTK 

Är med som vanligt 

Alf Blåder 

Är med som vanligt. 

 

Pia, Staffans granne och skomakaren är tillfrågade men är ej med i år. Ej heller Näsgården 

Ekeryd. 

 

Skyltar 

De skyltar vi har räcker nog om Arvid o Marie kompletterar med de som de har hemma. 

Bestämdes att vi gör nya plakat till samtliga skyltar i år. Där ska nu stå ”1:a SÖND i SEPT” 

(eller så mycket som får plats) så vi slipper göra nya varje år. Claire gör en layout och frågar 

om Tore vill skriva ut och laminera dem. 

Torsdagen den 22 aug kl 18 träffas vi på Nissagården för utdelning och utsättning av skyltar. 

Följande erbjöd sig att göra detta, Staffan, Christer, Kalle, Nisse och Bengt-Åke.  

 

Claire beställer digital reklam som redan är beslutat. 

Karta med program fixar Claire. Bör ut på en remissrunda innan det publiceras. 

 

Loppis på Nissagården blir inte av i år. Flyttas fram till nästa sommar. Några arbetsdagar bör 

ägnas åt att sortera bort det som inte behövs. Eventuellt auktion diskuterades istf för loppis. 

 

§5 Söndagar i juli 

Utvärdering av söndagarna hittills i år gjordes. Ansågs att det varit hyfsat med besökare och 

att det ekonomiska utfallet varit bra. 

 

§6 Slåtterdag i Ihre 

Inez informerade om slåtterdagen i Ire nästa lördag. Alla är välkomna med lie eller räfsa. Det 

bjuds på sill o potatis. 

 

§7 Friluftsgudstjänst på Nissagården 18 aug kl 11 

Lisa öppnar och pratar med Inez om vad som förväntas från Hembygdsföreningen sida. 

Kontaktar också prästen Göran Hervén. 0454 328612. 

 

§8 Projekt Nissagården 

Projektet håller nu på att avslutas. Inget mer ska göras inom projektet förutom en genomgång 

av hur vi hanterar vattnet med tömning, etc. 

Nils-Erik kommer inom närmsta tiden skicka in de sista räkningarna till SydOstLeader och 

avsluta projektet. 

 

§9 Ekonomi 

Föreningen har nu startat bokföringen i Programmet Visma Online Ekonomi. Kostnad 1694 

kr/år. 

Fakturan för förklädena har kommit. 25211 kr. Blir 101 kr/st. Vi säljer dem för 150 kr/st. 

Vi har 75’ på kontot och 140’ på renoveringskontot. 
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§10 Hembygdsförbundet 

Sommarsemester. Inget nytt. 

 

§11 Landsbygds- och skärgårdsrådet 

Inget möte sen sist. Nästa möte i september? 

Innebär att vårt sökta bidrag till Ringamåladagen ännu inte behandlats. 

 

§12 Övriga frågor 

Nyckel 

Christer har satt upp nyckelskåp. Kod för nyckelskåpet bestämdes. Christer ställer in den. 

Sophämtning 

Nils har begärt pris från VMAB, men ej fått svar ännu. 

Latrin 

Att få latrintunnan tömd skulle kosta 5.500 kr per år. Vi ansåg detta för dyrt. 

Våfflor 

Frågan hade ställts om vi ska servera våfflor på juli-söndagarna. Konkurrerar med 

Ringamåladagen? 

Bestämdes att det är upp till dem som ansvarar för resp. söndag som bestämmer vad som ska 

serveras. Alltså fritt fram för våfflor om man så vill. 

Bidrag 

Föreningsbidraget som vi brukar söka före 1 okt, ska sökas betydligt tidigare i år. Detta har vi 

missat. Claire kontaktar kommunen för att få tillåtelse att komma in med en ansökan senare. 

Administrationsbidrag på 2000 kr för föreningar finns fortfarande enligt Marie. Nils-Erik 

ansöker om detta omgående. 

Vi bör göra en genomgång av de bidrag som föreningen kan söka så att vi inte missar nåt. 

Görs efter det att kommunen kommit med ett förtydligande kring bidragen. Marie bevakar. 

Ängsladan 

När Tore träffade länsstyrelsen om stängsel kring brunnen kom de även att diskutera 

ängsladan. Enligt svar från länsstyrelsen finns det möjlighet till bidrag för renovering. 

Se bilaga 1. 

För att söka bidrag behöver vi nog en uppskattning av kostnader för detta. Både material och 

arbete. Claire hade nån kontakt som kanske kan kolla på detta. Tas upp igen på nästa möte. 

 

§13 Nästa möte 

Den 16 okt kl 18:30 på Nissagården. Anna fixar fika till kvällen. 

 

Vid protokollet: 

 

 

Nils-Erik Svensson (sekreterare) 

 

Justeras: 

 

 

Claire Sjöström (ordförande)  

 

 

Christer Olsson (justerare) 
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Bilaga 1 
Hej! 
Nu har jag pratat med mina kollegor på enheten för miljöprövning. Det som skulle krävas för 
transporter och materialupplag inom Natura 2000-området är en anmälan om samråd. Där beskriver 
ni hur ni tänker er att arbetet skulle gå till väga. Det kan då godkännas med några villkor. Utifrån din 
beskrivning av åtgärderna skulle det kunna bli aktuellt med begränsningar i vilken tid på året som 
transporterna får ske för att risken för körspår och skador på floran minimeras. Även placering av 
materialupplag och under vilken årstid dessa får ligga skulle kunna begränsas. I övrigt borde inte 
några begränsningar vara aktuellt. 
  
Samråd görs enklast direkt på vår hemsida. Om ni går in på nedanstående länk så klickar ni på det 
gulmarkerade ”Anmäl samråd för övriga verksamheter” en bit ned på sidan. Samrådet är 
kostnadsfritt.   
  
Åtgärd i naturmiljön | Länsstyrelsen Blekinge (lansstyrelsen.se) 
  
Gällande möjligheten till bidrag för restaurering av ängsladan så har jag fått besked att eftersom det 
rör sig om en så kallad överloppsbyggnad så skulle ni kunna erhålla bidrag för så mycket som 100% av 
material och arbetskostnaden. Det beror dock dels på hur stora anslag som finns för bidrag det året 
och vilka andra ansökningar som kommer in. Jag skulle dock kunna tänka mig att restaurering av 
denna byggnad ses som prioriterat. Eftersom bidrag beviljas löpande efter hand som ansökningar 
kommer in kan det vara bra att ansöka tidigt på året. 
  
Med vänlig hälsning 
  
Andreas Schmidt 
Naturförvaltare 
  
andreas.schmidt@lansstyrelsen.se 
Telefon 010-224 01 48 
Växel 010-224 00 00 
 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.lansstyrelsen.se%2Fblekinge%2Fnatur-och-landsbygd%2Faktiviteter-och-atgarder-i-naturen%2Fatgard-i-naturmiljon.html&data=05%7C02%7C%7Cdbda2527ebf64050b04708dc992756b9%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638553641636216180%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=um82kZahnZXvsu8UdMVZ%2FXn0T4Lg5zpYHg3kcMYCJvg%3D&reserved=0
mailto:andreas.schmidt@lansstyrelsen.se

